
Protokół nr XIII/19 
sesji Rady Miejskiej Węglińca 

w dniu 26 września 2019 r.  

miejsce obrad – sala posiedzeń Urzędu GiM Węgliniec 

 

 

O godzinie 10:02 Przewodniczący Rady Wiesław Piechota otworzył obrady 

wypowiadając oficjalną formułę: „Otwieram trzynastą sesję Rady Miejskiej Węglińca”. 

Powitał wszystkich zebranych i poinformował, że w posiedzeniu bierze udział czternastu 

radnych, w związku z powyższym stwierdził, że obrady są prawomocne.  

Obecni: 

1. Wanda Antonina Batog 

2. Waldemar Błauciak 

3. Maria Fedyczkowska 

4. Andrzej Fink 

5. Bogumiła Glonek 

6. Elżbieta Grabowska 

7. Łukasz Kocot 

8. Łukasz Pańków 

9. Stanisław Papież 

10. Jerzy Peroński 

11. Mirosław Piątka 

12. Wiesław Piechota 

13. Dawid Szymczak 

14. Grzegorz Tyrakowski 

15. Marek Wawrzynek 

Lista obecności radnych stanowi zał. nr 1 a lista osób zaproszonych i uczestniczących w 

posiedzeniu stanowi zał. nr 2. 

 

Do wskazanego przez Przewodniczącego Rady porządku obrad, który został przekazany 

wszystkim zainteresowanym wraz z materiałami na sesję (zał. nr 3), uwag nie zgłoszono i 

przystąpiono od razu do głosowania w sprawie przyjęcia porządku obrad. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Wanda Antonina Batog, Waldemar Błauciak, Maria Fedyczkowska, Bogumiła Glonek, 

Elżbieta Grabowska, Łukasz Kocot, Łukasz Pańków, Stanisław Papież, Jerzy Peroński, 

Mirosław Piątka, Wiesław Piechota, Dawid Szymczak, Grzegorz Tyrakowski, Marek 

Wawrzynek 

NIEOBECNI (1) 

Andrzej Fink 

 

Następnie przystąpiono do punktu 3, tj. INTERPELACJE I ZAPYTANIA RADNYCH.  Prowadzący 

obrady przypomniał, że tradycyjnie można je składać na piśmie, w trakcie trwania obrad. 

Dodał, że jeżeli będzie to możliwe, ustna odpowiedź zostanie udzielona w dalszej części 

posiedzenia. W przypadku braku takiej możliwości, zainteresowanemu zostanie przekazana 

pisemna odpowiedź. 

 

Kolejnym punktem porządku obrad było PRZYJĘCIE PROTOKOŁU  SESJI Z DNIA 29 SIERPNIA 2019R.  



Uwag nie zgłoszono więc przystąpiono od razu do głosowania w sprawie przyjęcia protokołu. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Wanda Antonina Batog, Waldemar Błauciak, Maria Fedyczkowska, Bogumiła Glonek, 

Elżbieta Grabowska, Łukasz Kocot, Łukasz Pańków, Stanisław Papież, Jerzy Peroński, 

Mirosław Piątka, Wiesław Piechota, Dawid Szymczak, Grzegorz Tyrakowski, Marek 

Wawrzynek 

NIEOBECNI (1) 

Andrzej Fink 

 

Kolejny punkt porządku obrad dotyczył SPRAWOZDANIA Z DZIAŁALNOŚCI BURMISTRZA W OKRESIE 

MIĘDZY SESJAMI. Kserokopia pisemnych sprawozdań, obejmujących miesiąc lipiec br. oraz 

sierpień br. stanowią zał. nr 4 i 5. 

W związku z pytaniami radnych Burmistrz Gminy i Miasta Mariusz Wieczorek przedstawił 

dodatkowe informacje dot. wskazanych w sprawozdaniach spraw, m.in. o spotkaniu Zespołu 

d/s wyrównywania szans osób niepełnosprawnych i samotnych, o ostatnim etapie inwestycji 

pn.: „Budowa sieci wodociągowej wraz z przyłączami dla miejscowości Kościelna Wieś, 

Okrąglica w Gminie Węgliniec", który ma zostać ukończony najprawdopodobniej na koniec 

października br., o spotkaniu Szefów Samorządu Powiatu Zgorzeleckiego w Starostwie 

Powiatowym w Zgorzelcu w sprawie przystąpienia do 2 klastra energetycznego oraz w sprawie 

struktury i sieci dróg lokalnych i możliwości wspólnego zwiększenia ich bezpieczeństwa, o 

wyjeździe na Litwę, o procedurach na świadczenie usług schronienia dla osób bezdomnych, o 

podpisaniu umowy na wykonanie zamówienia dotyczącego dowozu uczniów do Szkół 

Podstawowych na terenie gminy Węgliniec w roku szkolnym 2019/2020, o wykonaniu remontu 

pokrycia dachowego w Szkole Podstawowej w Węglińcu, o pracach związanych z utworzeniem 

Klubu Seniora w Domu Kultury w Jagodzinie, o złożonym wniosku na dofinansowanie budowy 

chodnika w miejscowości Ruszów przy ul. Bolesławieckiej i ul. Zgorzeleckiej, o podpisaniu 

umowy na zwiększony zakres przebudowy i modernizacji budynku WCK w Węglińcu, o 

spotkaniach w sprawie dworca PKP w Węglińcu, na których doprecyzowano układ i 

przeznaczenie pomieszczeń, w których mają się znajdować m.in. sala kinowa, muzeum 

kolejnictwa, stanica rowerowa, część gastronomiczna, toalety i poczekalnia, o umowach na 

przeglądy kotłów gazowych. Po wyczerpaniu pytań radni przystąpili go głosowania w sprawie 

przyjęcia w pierwszej kolejności sprawozdania z pracy Burmistrza obejmujące miesiąc lipiec 

2019 r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Wanda Antonina Batog, Waldemar Błauciak, Maria Fedyczkowska, Bogumiła Glonek, 

Elżbieta Grabowska, Łukasz Kocot, Łukasz Pańków, Stanisław Papież, Jerzy Peroński, 

Mirosław Piątka, Wiesław Piechota, Dawid Szymczak, Grzegorz Tyrakowski, Marek 

Wawrzynek 

NIEOBECNI (1) 

Andrzej Fink 

 

Następnie przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia sprawozdania z pracy Burmistrza 

za miesiąc sierpień 2019 r. 



Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Wanda Antonina Batog, Waldemar Błauciak, Maria Fedyczkowska, Bogumiła Glonek, 

Elżbieta Grabowska, Łukasz Kocot, Łukasz Pańków, Stanisław Papież, Jerzy Peroński, 

Mirosław Piątka, Wiesław Piechota, Dawid Szymczak, Grzegorz Tyrakowski, Marek 

Wawrzynek 

NIEOBECNI (1) 

Andrzej Fink 

 

O godzinie 10:38 Przewodniczący ogłosił przerwę. 

 

Po wznowieniu obrad o godzinie 10:53 przystąpiono do realizacji punktu dot. ANALIZY STANU 

BEZPIECZEŃSTWA W I PÓŁROCZU 2019 ROKU NA TERENIE GMINY WĘGLINIEC. (zał. nr 6 i 7) 

Jako pierwszy głos zabrał przybyły w zastępstwie Komendant Anny Włoszczyk aspirant 

sztabowy Jerzy Bąk z Komisariatu Policji w Pieńsku. Na wstępie poinformował zebranych, że 

Komisariat nie ma odrębnej bazy danych obejmującej rejestrację zdarzeń przestępczych więc 

przedstawione dane obejmują Gminę Węgliniec jak i Gminę Pieńsk.  Posiłkując się prezentacją 

multimedialną przedstawił sprawy obejmujące: cele strategiczne Komisariatu Policji, 

priorytety, zagrożenie przestępczością, przyjęte zgłoszenia w podziale na kategorie (rozboje, 

bójki i pobicia, kradzieże, kradzieże z włamaniem, zniszczenie mienia, uszkodzenia ciała), 

wykrywalność, wykroczenia, przestępczość narkotykową i hazardową, stan bezpieczeństwa w 

ruchu drogowym, działalność prewencyjną, akcje i działania profilaktyczne, działalność 

dzielnicowych, pogadanki, współpracę z samorządami. Szczególną uwagę zwrócił na złą 

sytuację kadrową. Przekazał, że obecnie tylko w Komisariacie w Pieńsku jest 6 wakatów. Z 

różnych powodów na 27 funkcjonariuszy pracuje tylko 17, a dodatkowo parę osób 

zadeklarowało odejście w przyszłym roku na emeryturę. Po zakończeniu prezentacji aspirant 

sztabowy odpowiadając na pytania radnych mówił m.in. o problemach z zamykaniem 

nielegalnych kasyn, że po zarekwirowaniu automatów za kilka dni pojawiają się nowe, że ich 

właściciele zamykają drzwi do lokali i montują przed wejściem kamery. Następnie opowiedział 

o współpracy Policji ze Strażą Ochrony Kolei. 

 

Jako kolejny głos zabrał Pan Janusz Droś Komendant Zarządu Oddziału Miejsko - Gminnego 

ZOSP RP w Węglińcu. Posiłkując się prezentacją multimedialną omówił  działania OSP, 

zwracając uwagę na dużą ilość wypadków drogowych i udzielenia pierwszej pomocy, 

zmniejszenie się ilości pożarów nieużytków i budynków ale wzrost pożarów lasów, dużą 

dyspozycyjność naszych jednostek OSP, bardzo dobre wyszkolenie, uczestnictwo w 

ćwiczeniach i szkoleniach, udział strażaków w różnego rodzaju wydarzeniach. Mówił również 

o tym, że strażacy wiele czasu poświęcają na konserwacji sprzętu, remiz i używanego do akcji 

ratowniczych ubrania. Zwrócił uwagę, iż posiadamy Młodzieżowe Drużyny Pożarnicze przy 

każdej jednostce OSP i osiągają one duże sukcesy w różnego rodzaju zawodach i konkursach. 

 

Po krótkiej dyskusji o zaangażowaniu strażaków w pracę, współpracy w Urzędem i 

pozyskiwaniu środków z zewnątrz przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia informacji 

nt. stanu bezpieczeństwa w I półroczu 2019 roku na terenie Gminy Węgliniec. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 



Wanda Antonina Batog, Waldemar Błauciak, Maria Fedyczkowska, Bogumiła Glonek, 

Elżbieta Grabowska, Łukasz Kocot, Łukasz Pańków, Stanisław Papież, Jerzy Peroński, 

Mirosław Piątka, Wiesław Piechota, Dawid Szymczak, Grzegorz Tyrakowski, Marek 

Wawrzynek 

NIEOBECNI (1) 

Andrzej Fink 

 

Przewodniczący Rady Wiesław Piechota przystąpił do realizacji kolejnego punktu porządku 

obrad tj.  ANALIZY SPOSOBU FINANSOWANIA I WYKONANIA BUDŻETU OSP. (zał. nr. 8) 

Na wstępie Przewodniczący przekazał, że punkt ten jest realizowany, ponieważ jako nowa rada 

chcą sprawdzić czy i na ile finansowanie jednostek OSP jest transparentne, czy i na ile można 

je zmienić. Przedstawił zestawienie porównawcze finansowania OSP w sąsiednich gminach, z 

którego wynika, że wysokość dofinansowania nie zależy tylko od zasobności budżetu gminy, 

ilość mieszkańców czy ilość jednostek, tylko od tego co w danym miejscu i czasie się dzieje. 

Podczas dyskusji stwierdzono, że aby można było porównywać wydatki na funkcjonowanie 

jednostek OSP w poszczególnych gminach, należałoby wziąć pod uwagę wiele czynników, 

m.in. ilość strażaków, ilość pojazdów, ilość akcji ratowniczo – gaśniczych. Zwrócono uwagę, 

iż jednostki z naszej gminy są bardzo dobrze wyposażone a strażacy bardzo dobrze wyszkoleni. 

Jednak aby to osiągnąć, musiały zostać wydane spore środki z budżetu gminy. Obecnie 

należałoby zwrócić większą uwagę na to co jest kupowane, ponieważ w niektórych jednostkach  

sprzęty się dublują, a ich utrzymanie generuje spore koszty, gdyż trzeba opłacać przeglądy, 

serwisy i licencje. Mówiono o dobrej współpracy jednostek OSP z Urzędem. Zwrócono 

również uwagę, iż ze względu na specyfikę usytuowania naszej gminy musimy utrzymywać 

straż na wysokim poziomie. Stwierdzono, że gdy rada dostanie dobrze uzasadniony wniosek na 

zakup nowego sprzętu na pewno przychyli się do niego pozytywnie. 

 

Po zakończeniu dyskusji przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia informacji nt. 

sposobu finansowania i wykonania budżetu OSP. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Wanda Antonina Batog, Waldemar Błauciak, Maria Fedyczkowska, Bogumiła Glonek, 

Elżbieta Grabowska, Łukasz Kocot, Łukasz Pańków, Stanisław Papież, Jerzy Peroński, 

Mirosław Piątka, Wiesław Piechota, Dawid Szymczak, Grzegorz Tyrakowski, Marek 

Wawrzynek 

NIEOBECNI (1) 

Andrzej Fink 

 

Następnie przystąpiono do realizacji kolejnego punktu tj. ANALIZY WYKONANIA BUDŻETU ZA I 

PÓŁROCZE 2019 ROKU.  

(zał. od nr 9 do 12) 

Przewodniczący przypomniał, że temat był omawiany na wspólnym posiedzeniu wszystkich 

komisji. Ponieważ nie było żadnych pytań przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia 

informacji nt. wykonania budżetu za I półrocze 2019 roku. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 



Wanda Antonina Batog, Waldemar Błauciak, Maria Fedyczkowska, Bogumiła Glonek, 

Elżbieta Grabowska, Łukasz Kocot, Łukasz Pańków, Stanisław Papież, Jerzy Peroński, 

Mirosław Piątka, Wiesław Piechota, Dawid Szymczak, Grzegorz Tyrakowski, Marek 

Wawrzynek 

NIEOBECNI (1) 

Andrzej Fink 

 

O godzinie 12:02 Przewodniczący Rady ogłosił przerwę. 

 

Po wznowieniu obrad o godz. 12:16 Przewodniczący Rady przeszedł do kolejnego punktu 

porządku obrad, tj. BLOKU UCHWAŁ. Projekty rozpatrzono w następującej kolejności: 

1. w sprawie zmiany załączników do uchwały nr 31/IV/18 z dnia 28 grudnia 2018 r w 

sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy i Miasta Węgliniec 

Przewodniczący przypomniał, że zarówno uchwała w sprawie WPF jak i zmian w budżecie 

były omawiane na wspólnym posiedzeniu, Nikt z radnych nie miał żadnych pytań. 

Przewodniczący Komisji Gospodarczej Marek Wawrzynek przekazał, że komisja pozytywnie 

zaopiniowała oba projekty uchwał. Radni przystąpili do głosowania w sprawie podjęcia 

uchwały w sprawie zmiany załączników do uchwały nr 31/IV/18 z dnia 28 grudnia 2018 r w 

sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy i Miasta Węgliniec.  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Wanda Antonina Batog, Waldemar Błauciak, Maria Fedyczkowska, Bogumiła Glonek, 

Elżbieta Grabowska, Łukasz Kocot, Łukasz Pańków, Stanisław Papież, Jerzy Peroński, 

Mirosław Piątka, Wiesław Piechota, Dawid Szymczak, Grzegorz Tyrakowski, Marek 

Wawrzynek 

NIEOBECNI (1) 

Andrzej Fink 

Rada podjęła uchwałę nr 152/XIII/19 w sprawie zmiany załączników do uchwały nr 31/IV/18 

z dnia 28 grudnia 2018 r w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy i 

Miasta Węgliniec  (niniejsza uchwała stanowi zał. nr 13). 

 

2. w sprawie zmian w budżecie 

Przystąpiono od razu do głosowania w sprawie podjęcia uchwały. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Wanda Antonina Batog, Waldemar Błauciak, Maria Fedyczkowska, Bogumiła Glonek, 

Elżbieta Grabowska, Łukasz Kocot, Łukasz Pańków, Stanisław Papież, Jerzy Peroński, 

Mirosław Piątka, Wiesław Piechota, Dawid Szymczak, Grzegorz Tyrakowski, Marek 

Wawrzynek 

NIEOBECNI (1) 

Andrzej Fink 

Rada podjęła uchwałę nr 153/XIII/19 w sprawie zmian w budżecie  (niniejsza uchwała 

stanowi zał. nr 14). 

 

3. w sprawie powołania zespołu do przedstawienia Radzie opinii o zgłoszonych 

kandydatach na ławnika 



Radny Grzegorz Tyrakowski zaproponował aby zespół składał się z członków Komisji Skarg 

Wniosków i Petycji. Radni przychylili się do wniosku i przystąpili do głosowania w sprawie 

podjęcia uchwały. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Wanda Antonina Batog, Waldemar Błauciak, Maria Fedyczkowska, Bogumiła Glonek, 

Elżbieta Grabowska, Łukasz Kocot, Łukasz Pańków, Stanisław Papież, Jerzy Peroński, 

Mirosław Piątka, Wiesław Piechota, Dawid Szymczak, Grzegorz Tyrakowski, Marek 

Wawrzynek 

NIEOBECNI (1) 

Andrzej Fink 

Rada podjęła uchwałę nr 154/XIII/19 w sprawie powołania zespołu do przedstawienia Radzie 

opinii o zgłoszonych kandydatach na ławnika  (niniejsza uchwała stanowi zał. nr 15). 

 

4. w sprawie nieodpłatnego nabycia nieruchomości 

Przewodniczący Komisji Gospodarczej Przekazał, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. Ponieważ nie było żadnych pytań radni przystąpili do głosowania w sprawie podjęcia 

uchwały. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Wanda Antonina Batog, Waldemar Błauciak, Maria Fedyczkowska, Bogumiła Glonek, 

Elżbieta Grabowska, Łukasz Kocot, Łukasz Pańków, Stanisław Papież, Jerzy Peroński, 

Mirosław Piątka, Wiesław Piechota, Dawid Szymczak, Grzegorz Tyrakowski, Marek 

Wawrzynek 

NIEOBECNI (1) 

Andrzej Fink 

Rada podjęła uchwałę nr 155/XIII/19 w sprawie nieodpłatnego nabycia nieruchomości  

(niniejsza uchwała stanowi zał. nr 16). 

 

5. w sprawie zmiany uchwały nr 906/XXXIX/18 Rady Miejskiej Węglińca w sprawie 

nieodpłatnego nabycia nieruchomości 

Przewodniczący Komisji Gospodarczej Przekazał, że komisja również ten projekt uchwały 

zaopiniowała pozytywnie. Przystąpiono do głosowania w sprawie podjęcia uchwały. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Wanda Antonina Batog, Waldemar Błauciak, Maria Fedyczkowska, Bogumiła Glonek, 

Elżbieta Grabowska, Łukasz Kocot, Łukasz Pańków, Stanisław Papież, Jerzy Peroński, 

Mirosław Piątka, Wiesław Piechota, Dawid Szymczak, Grzegorz Tyrakowski, Marek 

Wawrzynek 

NIEOBECNI (1) 

Andrzej Fink 

Rada podjęła uchwałę nr 156/XIII/19 w sprawie zmiany uchwały nr 906/XXXIX/18 Rady 

Miejskiej Węglińca w sprawie nieodpłatnego nabycia nieruchomości  (niniejsza uchwała 

stanowi zał. nr 17). 



 

6. w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

oraz stawki opłaty na terenie Gminy i Miasta Węgliniec 

Głos zabrał przewodniczący Komisji Gospodarczej Marek Wawrzynek, który stwierdził, że 

podnoszenie opłat nigdy nie jest łatwe, natomiast tutaj widać konieczność wykonania tego 

ruchu. Na posiedzeniu komisja dokonała pewnych zmian i przegłosowała projekt uchwały 

obniżając niektóre stawki zaproponowane w pierwotnej uchwale. Burmistrz przekazał, że po 

ostatniej kontroli zgodności segregowania odpadów, przy posesjach indywidualnych wskaźnik 

poprawności segregacji wyniósł ok 18% a przy wspólnotach 0,2% co jest zatrważające. Dodał, 

że gmina nie może dopłacać do odpadów. Następnie Przewodniczący przekazał, że w 

najbliższym czasie planowana jest kolejna kontrola i w przypadku kolejnego wykrycia 

niezgodności sposobu segregacji z deklaracją śmieciową, w ślad za tym Burmistrz w formie 

właściwej prawnie będzie zmieniał opłaty dla tych osób które segregują inaczej niż deklarują. 

Po krótkiej dyskusji i ustaleniu, że w uchwale zostanie uwzględniony zapis, że wchodzi w życie 

od 01 listopada br. Radni przystąpili do głosowania. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Wanda Antonina Batog, Waldemar Błauciak, Maria Fedyczkowska, Bogumiła Glonek, 

Elżbieta Grabowska, Łukasz Kocot, Łukasz Pańków, Stanisław Papież, Jerzy Peroński, 

Mirosław Piątka, Wiesław Piechota, Dawid Szymczak, Marek Wawrzynek 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Grzegorz Tyrakowski 

NIEOBECNI (1) 

Andrzej Fink 

Rada podjęła uchwałę nr 157/XIII/19 w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz stawki opłaty na terenie Gminy i Miasta 

Węgliniec  (niniejsza uchwała stanowi zał. nr 18). 

 

7. w sprawie zmiany uchwały nr 407/XIX/12 Rady Miejskiej Węglińca z dnia 20 listopada 

2012 r. w sprawie ustalenia minimalnych stawek czynszu za wynajem, dzierżawę lokali 

użytkowych, nieruchomości gruntowych i lokali w obiektach zarządzanych przez gminne 

jednostki organizacyjne 

Przewodniczący Rady przekazał, że na posiedzeniu wspólnym komisji uchwała została 

zaprezentowana w dwóch wariantach. Jeden zawierał zróżnicowane stawki z podziałem na  

miejscowości a drugi jednolite stawki dla wszystkich. Po dyskusji Komisja Gospodarcza 

pozytywnie zaopiniowała uchwałę zawierające jednolite stawki dla wszystkich obiektów we 

wszystkich miejscowościach, bez względu na ich stan i warunki. Radni przystąpili do 

głosowania w sprawie podjęcia uchwały.  

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 6, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Wanda Antonina Batog, Łukasz Kocot, Łukasz Pańków, Jerzy Peroński, Mirosław Piątka, 

Wiesław Piechota, Dawid Szymczak, Marek Wawrzynek 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (6) 

Waldemar Błauciak, Maria Fedyczkowska, Bogumiła Glonek, Elżbieta Grabowska, Stanisław 

Papież, Grzegorz Tyrakowski 

NIEOBECNI (1) 



Andrzej Fink 

Rada podjęła uchwałę nr 158/XIII/19 w sprawie zmiany uchwały nr 407/XIX/12 Rady 

Miejskiej Węglińca z dnia 20 listopada 2012 r. w sprawie ustalenia minimalnych stawek 

czynszu za wynajem, dzierżawę lokali użytkowych, nieruchomości gruntowych i lokali w 

obiektach zarządzanych przez gminne jednostki organizacyjne (niniejsza uchwała stanowi zał. 

nr 19). 

 

8. w sprawie zmiany uchwały nr 486/XXIII/16 z dnia 25 października 2016r.w sprawie 

ustalenia regulaminu określającego wysokość oraz szczegółowe warunki przyznawania 

nauczycielom dodatków: motywacyjnego, funkcyjnego i za warunki pracy oraz 

niektórych innych składników wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w szkołach i 

placówkach oświatowych prowadzonych przez Gminę Węgliniec 

Ponieważ nie było żadnych pytań, po przekazaniu pozytywnej opinii Komisji Społecznej, 

przystąpiono do głosowania w sprawie podjęcia uchwały. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Wanda Antonina Batog, Waldemar Błauciak, Maria Fedyczkowska, Bogumiła Glonek, 

Elżbieta Grabowska, Łukasz Kocot, Łukasz Pańków, Stanisław Papież, Jerzy Peroński, 

Mirosław Piątka, Wiesław Piechota, Dawid Szymczak, Grzegorz Tyrakowski, Marek 

Wawrzynek 

NIEOBECNI (1) 

Andrzej Fink 

Rada podjęła uchwałę nr 159/XIII/19 w sprawie zmiany uchwały nr 486/XXIII/16 z dnia 25 

października 2016r.w sprawie ustalenia regulaminu określającego wysokość oraz 

szczegółowe warunki przyznawania nauczycielom dodatków: motywacyjnego, funkcyjnego i 

za warunki pracy oraz niektórych innych składników wynagradzania nauczycieli 

zatrudnionych w szkołach i placówkach oświatowych prowadzonych przez Gminę Węgliniec 

(niniejsza uchwała stanowi zał. nr20). 

 

 

9. w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku trybu przetargowego i 

zawarcie umowy najmu pomieszczenia gospodarczego 

Przewodniczący Komisji Gospodarczej przekazał, że komisja pozytywnie zaopiniowała oba 

projekty uchwał tzw. ogródkowych, z uwzględnieniem okresu najmu i dzierżawy „do 5 lat”. 

Ponieważ nie było pytań przystąpiono od razu do głosowania w sprawie podjęcia uchwały. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Wanda Antonina Batog, Waldemar Błauciak, Maria Fedyczkowska, Bogumiła Glonek, 

Elżbieta Grabowska, Łukasz Kocot, Łukasz Pańków, Stanisław Papież, Jerzy Peroński, 

Mirosław Piątka, Wiesław Piechota, Dawid Szymczak, Grzegorz Tyrakowski, Marek 

Wawrzynek 

NIEOBECNI (1) 

Andrzej Fink 

Rada podjęła uchwałę nr 160/XIII/19 w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od 

obowiązku trybu przetargowego i zawarcie umowy najmu pomieszczenia gospodarczego 

(niniejsza uchwała stanowi zał. nr 21). 



 

10. w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku trybu przetargowego i 

zawarcie umowy dzierżawy gruntu na cele rekreacyjne  

Radni przystąpili od razu d głosowania w sprawie podjęcia uchwały. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Wanda Antonina Batog, Waldemar Błauciak, Maria Fedyczkowska, Bogumiła Glonek, 

Elżbieta Grabowska, Łukasz Kocot, Łukasz Pańków, Stanisław Papież, Jerzy Peroński, 

Mirosław Piątka, Wiesław Piechota, Dawid Szymczak, Grzegorz Tyrakowski, Marek 

Wawrzynek 

NIEOBECNI (1) 

Andrzej Fink 

Rada podjęła uchwałę nr 161/XIII/19 w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od 

obowiązku trybu przetargowego i zawarcie umowy dzierżawy gruntu na cele rekreacyjne 

(niniejsza uchwała stanowi zał. nr 22). 

 
Następnie przystąpiono do realizacji punktu SPRAWY ORGANIZACYJNE, w trakcie którego, w 

pierwszej kolejności poddano pod głosowanie wnioski wypracowane przez komisje w okresie 

międzysesyjnym. 

Radni przystąpili do głosowania w sprawie wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie 

zobowiązania Burmistrza do przeprowadzenia w listopadzie 2019 r. kolejnej kontroli w 

zakresie segregacji śmieci. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Wanda Antonina Batog, Waldemar Błauciak, Maria Fedyczkowska, Bogumiła Glonek, 

Elżbieta Grabowska, Łukasz Kocot, Łukasz Pańków, Stanisław Papież, Jerzy Peroński, 

Mirosław Piątka, Wiesław Piechota, Dawid Szymczak, Grzegorz Tyrakowski, Marek 

Wawrzynek 

NIEOBECNI (1) 

Andrzej Fink 

 

Radni głosowali w sprawie wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie zobowiązania Burmistrza 

do rozpoczęcia działań zmierzających do usunięcia drzew zagrażających bezpieczeństwu w 

ruchu drogowym na odcinku Węgliniec - Czerwona Woda i Węgliniec-Piaseczna oraz w 

Kościelnej Wsi.  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Wanda Antonina Batog, Waldemar Błauciak, Maria Fedyczkowska, Bogumiła Glonek, 

Elżbieta Grabowska, Łukasz Kocot, Łukasz Pańków, Stanisław Papież, Jerzy Peroński, 

Mirosław Piątka, Wiesław Piechota, Dawid Szymczak, Grzegorz Tyrakowski, Marek 

Wawrzynek 

NIEOBECNI (1) 

Andrzej Fink 

 



Radni głosowali w sprawie Komisji Rewizyjnej w sprawie zamontowania sygnalizacji 

świetlnej najazdowej na drodze przy Szkole Podstawowej w Ruszowie, z uwagi na bardzo duże 

natężenie ruchu samochodów ciężarowych (wniosek do zarządcy drogi wojewódzkiej).  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Wanda Antonina Batog, Waldemar Błauciak, Maria Fedyczkowska, Bogumiła Glonek, 

Elżbieta Grabowska, Łukasz Kocot, Łukasz Pańków, Stanisław Papież, Jerzy Peroński, 

Mirosław Piątka, Wiesław Piechota, Dawid Szymczak, Grzegorz Tyrakowski, Marek 

Wawrzynek 

NIEOBECNI (1) 

Andrzej Fink 

 

Zapoznano się z korespondencją, która wpłynęła do Rady w okresie międzysesyjnym. Poddano 

pod głosowanie pismo Pani Dyrektor Szkoły Podstawowej w Ruszowie w sprawie zwiększenia 

budżetu szkoły o 8 500 zł na szkolenia nauczycieli z zakresu prowadzenia zajęć 

profilaktycznych dla dzieci w wieku szkolnym i warsztatów dla rodziców nt. przemocy i 

wykorzystania seksualnego. Radny Dawid Szymczak przekazał, że Komisja Społeczna 

negatywnie zaopiniowała pismo. Po krótkiej dyskusji radni przystąpili do głosowania. 

Wyniki głosowania 

ZA: 1, PRZECIW: 12, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (1) 

Grzegorz Tyrakowski 

PRZECIW (12) 

Wanda Antonina Batog, Waldemar Błauciak, Maria Fedyczkowska, Bogumiła Glonek, Łukasz 

Kocot, Łukasz Pańków, Stanisław Papież, Jerzy Peroński, Mirosław Piątka, Wiesław Piechota, 

Dawid Szymczak, Marek Wawrzynek 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Elżbieta Grabowska 

NIEOBECNI (1) 

Andrzej Fink 

 

W punkcie  ODPOWIEDZI NA INTERPELACJE I ZAPYTANIA Radny Waldemar Błauciak odnosząc się 

od otrzymanej na piśmie odpowiedzi wyraził swoje zdziwienie, że nie jest prowadzona 

ewidencja drzew i krzewów w naszych parkach, przynajmniej tych, które są cenne i szlachetne.  

Zasugerował aby w nowej umowie dotyczącej utrzymania zieleni na terenie gminy zobowiązać 

wykonawcę do przeprowadzenia inwentaryzacji ozdobnych drzew i krzewów oraz do 

zgłaszania faktu ich uszkodzenia. Radna Maria Fedyczkowska zasugerowała, żeby w umowie 

było konkretnie rozpisane co należy do obowiązków i jak to powinno wyglądać. Następnie 

Radny Jerzy Peroński zwrócił uwagę na chore i usychające świerki na terenie kolejowym, 

gminnym i na prywatnych posesjach. Wygląda to nieestetycznie i reakcja jest łańcuchowa, gdyż 

zarażane są zdrowe świerki. Zastanawiał się czy jest umożliwić przekazania firmom 

zajmującym się produkcją biomasy wycięcie tych drzew albo przekazania w darowiźnie, 

podpisania jakiegoś porozumienia z PKP aby usuwać chore drzewa. Burmistrz Mariusz 

Wieczorek przekazał, że procedury związane z wycinką drzew są czasochłonne i trzeba 

udowodnić konieczność ich wycięcia. Burmistrz przekazał, że na zapytanie radnego Łukasza 

Pańków odpowie na piśmie. Odpowiadając na zapytanie radnej Elżbiety Grabowskiej 

przekazał, że postępowanie przetargowe w sprawie „Akcji Zima” jest właśnie szykowane a 



odpowiadając radnemu Grzegorzowi Tyrakowskiemu, przekazał że protokół po kontroli RIO 

zostanie umieszczony na stronie Urzędu. 

 

W punkcie WOLNE GŁOSY I KOMUNIKATY; 

➢ Radny Marek Wawrzynek poruszył temat wspólnej z Burmistrzem wizyty w 

Chodkowicach w Czechach. 

➢ Burmistrz przekazał dodatkowe informacje nt. spotkania Szefów Samorządu 

Powiatu Zgorzeleckiego i przystąpienia do nowego Klastra Energii, przekazał 

również, że  zostały dzisiaj odebrane dwie drogi w Czerwonej Wodzie. 

 

         Stwierdzając, że porządek obrad został wyczerpany, o godz. 13:32, Przewodniczący Rady 

oficjalnie zakończył posiedzenie słowami: „Zamykam trzynastą sesję Rady Miejskiej 

Węglińca”. 

 

 

 

 

  Przewodniczący Rady 

 

 

                                                                                  Wiesław Piechota 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
Przygotowała:  

Alicja Biardzka 


